
Van: Gerrie Elfrink (SP-Fractievoorzitter Arnhem)  
Verzonden: zaterdag 16 februari 2019 14:44 
Aan: Jeroen Spaander (Bestuurslid Stichting Arnhems Peil (NAP) en woordvoerder Actiegroep 
Woonboten Nieuwehaven (AWN)) 
Onderwerp: Kwestie woonboten 
 
Beste Jeroen Spaander, 
 
Mijn partijgenoot Cris Lenting attendeerde er op dat jullie in een discussie met de gemeente zitten 
over de verplichting die de gemeente naar jullie toe heeft en dat dit geen resultaatverplichting zou 
zijn. Ik zat destijds ook in de raad en kan me nog herinneren dat het hier inderdaad ging om een 
resultaatsverplichting. Ik was verbaasd te lezen dat dit nu anders zou worden uitgelegd.  
 
Hartelijke groet, 
Gerrie Elfrink 
 
 
https://arnhem.sp.nl/blog/alle/cris-lenting/2011/11/alternatief-voor-woonboten-asm-haven-in-
zomer-2012  
 
https://arnhem.sp.nl/blog/alle/cris-lenting/2011/10/voorstel-verplaatsing-woonboten-asm-haven-
naar-nieuwe-haven  
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